
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1335
Vil ministeren redegøre for, at et betydeligt antal bilag oversendes til udvalget med mærk
ningen "fortroligt", selvom de ved nærmere eftersyn ikke synes at indeholde oplysninger, 
der skulle berettige til denne klassifikation? Vil ministeren sikre, at kun dokumenter, der 
reelt indeholder fortrolige oplysninger, mærkes som sådan, således at det parlamentari
ske arbejde og den offentlige indsigt ikke unødigt begrænses?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Bjørn (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på mikkel.bjoern@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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